
PROTOKÓŁ Nr XIII/12

z XIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 24 lutego 2012 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz.  900, 
zakończyła się o godz. 1300.

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Martę Patrycję Koroluk. 

Do punktu 2.

Po  zgłoszonych  przez  Wójta  Gminy  i  Przewodniczącego  Rady  Gminy zmianach  w 
porządku  obrad  poprzez  wprowadzenie  pkt  15  i  19  i  poddaniu  pod  głosowanie 
proponowanych zmian, Rada Gminy jednogłośnie zaakceptowała następujący porządek obrad 
XIII sesji Rady Gminy:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Mielnik na lata 2012-2020.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie  stanowiących  jej 
własności.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie formy ochrony przyrody 
w Zespole Przyrodniczo- Krajobrazowym „Głogi” w związku z realizacją inwestycji 
celu publicznego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 
lata 2012-2014.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020.
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia profilaktycznych 
programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy Mielnik na lata 2000-2014.

16. Stanowisko Rady Gminy Mielnik w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy 
o  zmianie  ustawy  o  dochodach  jednostek  samorządu  terytorialnego  złożonego  do 
Sejmu RP w dniach 9 i 10 sierpnia 2011r.

17. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 
2011 rok oraz informacji  z realizacji  Uchwały w sprawie programu osłonowego w 
zakresie pomocy lekowej mieszkańcom.

18. Informacja z realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania za 2011r.”
19. Przedstawienie  sprawozdań Przewodniczących  Komisji  Rady Gminy z działalności 

Komisji Rady w 2011r.
● Komisji Finansowo- Budżetowej,
● Komisji Rozwoju Gospodarczego,
● Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich.
21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
22. Wolne wnioski.
23. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan  Przewodniczący Rady poinformował,  że  protokół  z  XII  sesji  Rady  Gminy  jest 
wyłożony na sali  obrad i jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub 
poprawki, zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan  Wójt przedstawił  informację  o  swojej  pracy  między  sesjami:Pan  Wójt przedstawił 
informację o swojej pracy między sesjami:Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy 
między sesjami:

1. Uczestniczyliśmy w spotkaniach Noworocznych i Świątecznych które odbywały się 
na terenie naszej gminy,  były to przeważnie wieczory kolędnicze,  a w Moszczonie 
Królewskiej podczas takich spotkań doszło do uroczystego nadania nazwy dla zespołu 
dziecięcego działającego na terenie wsi.

2. Razem  z  delegacją  z  Urzędu  byliśmy  w  Wysokim  na  Białorusi  z  życzeniami 
noworocznymi  dla  mera  i  dla  grup z  którymi  współpracujemy.  W okresie  ferii  na 
Białoruś  wyjeżdżał  zespół  Wrzosy z Wilanowa,  a my gościliśmy grupę młodzieży 
która dawała koncerty min. w Radziwiłłówce, Mielniku, Pawłowiczach.

3. Uczestniczyłem w szkoleniu RIO poświęconym dyscyplinie finansów publicznych i 
odpowiedzialności za przekroczenie tych przepisów.

4. Dnia 9 stycznia odbyło się spotkane z mieszkańcami Mielnika dotyczące realizacji 
budżetu,  zadań  inwestycyjnych  i  przebudowy  Placu  Kościuszki.  Podczas  tego 
spotkania  doszło  do  powołania  trzyosobowego  zespołu  konsultacyjnego.  Do  dnia 
dzisiejszego  odbyły  się  trzy  spotkania  z  niniejszym  zespołem  w  wyniku  czego 
opracowano ramy architektoniczne,  które  będą uwzględnione  przy projektowaniu  i 
wykonaniu dokumentacji technicznej Pl. Kościuszki w Mielniku.
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5. Podpisaliśmy umowę z Rektorem Politechniki Białostockiej, Wydział Architektury na 
wykonanie koncepcji Parku Historycznego. 

6. Odbyło się spotkanie z firmą MWM, w wyniku którego przyjęto ostateczna koncepcję 
Ośrodka  Rekreacji  i  Lecznictwa  Wodnego,  która  znajdzie  odzwierciedlenie  w 
dokumentacji technicznej i budowlanej. Na tym terenie będą także realizowane inne 
zadania,  między  innymi  boisko  Orlik,  które  będą  wkomponowane  w  plac  przy 
niniejszym Ośrodku.

7. Odbyłem także spotkanie z Panem Banachem, przedstawicielem firmy Omya, które 
dotyczyło  ulicy  Biała.  Zostało  ustalone,  że  firma  Omya  pokrywa  w  100%  koszt 
wykonania  dokumentacji  na  przebudowę ul.  Biała  i  w 80% koszt  przebudowy tej 
ulicy. Planowany termin realizacji tej inwestycji to rok 2014 lub 2015, po wykonaniu 
kanalizacji w Mielniku. Druga część rozmowy dotyczyła zgody właściciela kopalni 
aby udostępnić  kopalnie  na wykonanie  ścieżki  dydaktycznej  po kopalni.  W chwili 
obecnej jest wstępna zgoda i będziemy współpracować z geologami, aby jak najlepiej 
taką ścieżkę wykonać. 

8. Rozpoczęliśmy  rozmowy  z  przedstawicielami  samorządu  na  Rugii  w  celu 
przygotowania wyjazdu naszej delegacji złożonej z radnych gminy i  pracowników 
gminy które będą odpowiadać za przygotowanie części  związanej  z uzdrowiskiem. 
Niniejszy wyjazd miałby na celu zapoznanie się z wykorzystaniem kąpieli kredowych, 
jakie są to technologie i czy mogłyby znaleźć odniesienie w naszych warunkach. 

9. Odbyliśmy spotkanie z władzami Siedlec, które miało na celu wzbogacenie wiedzy 
technicznej co do budowy obiektu biblioteki.

10. Podpisano  akt  notarialny  zakupu  działki  w  Maćkowiczach,  która  zostanie 
wykorzystana pod budowę świetlicy wiejskiej.

11. Prowadziliśmy  rozmowy  w  sprawie  utworzenia  ogrodu  botanicznego  w Mielniku. 
Działka  pod  ten  obiekt  została  wyznaczona,  jest  przygotowane  porozumienie  ze 
Stowarzyszeniem „Ptaki Polskie”, które będzie realizatorem projektu. Z ramienia tego 
Stowarzyszenia  będą  działali  specjaliści,  którzy  bezpłatnie  wykonają  plan 
zagospodarowania tego ogrodu i jeszcze w tym roku zostaną posadzone krzewy.

12. Rozmawialiśmy z producentami  lamp fotowoltanicznych  i  pierwsza taka  lampa na 
okres 30 dni zostanie ustawiona do przetestowania na Koterce. 

13. Podpisaliśmy  umowy  na  wykonanie  dokumentacji  związanej  z  termomodernizacją 
budynku szkoły. Po jej wykonaniu wraz z dokumentacją termomodernizacji świetlicy 
w Wilanowie zostanie złożona do Funduszu Norweskiego o finansowanie. 

14. Odbyliśmy spotkania w sprawie planowanej kładki pieszo- rowerowej w Niemirowie. 
Kładka  ta  została  uwzględniona  w  studium  wykonalności  projektu  ścieżek 
rowerowych Polski Wschodniej. 

15. Pan Wójt przekazał informację o bardzo pozytywnym odzewie z całej Polski odnośnie 
przyjęcia rekwizytów z Trylogii Sienkiewicza i w związku z tym o promocji gminy 
Mielnik w ogólnopolskich środkach masowego przekazu. 

16. Poinformował o posiadaniu projektów zagospodarowania terenu wokół świetlic oraz o 
wydaniu  książki  w  ramach  projektu  „Rola  instytucji  kultury  w  społecznościach 
wiejskich na przykładzie Gminy Mielnik”. 

17. Pan  Wójt  poinformował  o  podjęciu  decyzji  co  do  rozstrzygnięcia  konkursów  na 
stanowiska urzędnicze. Po przeprowadzeniu rozmów z kandydatami przedstawionymi 
przez komisję egzaminacyjną zostały wybrane następujące osoby: na stanowisko ds. 
zagospodarowania przestrzennego została wybrana P. Justyna Barwiejuk, natomiast na 
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stanowisko ds. ochrony środowiska, gospodarki nieruchomościami i odpadami została 
wybrana P. Marta Patrycja Koroluk. 

18. Pan Wójt przekazał głos Panu Sekretarzowi, który przedstawił informację na temat 
poczynionych kroków związanych z planami budowy uzdrowiska. Sekretarz zwrócił 
uwagę na  rozróżnienie  dwóch pojęć,  tzn.  status  obszaru  ochrony uzdrowiskowej  i 
status  uzdrowiska.  O statusie  uzdrowiska mówimy wówczas  kiedy istnieją  obiekty 
uzdrowiskowe,  a  kiedy  podjęto  wszystkie  działania  i  Ministerstwo  Zdrowia 
pozytywnie zaopiniowało nasze działania, a nie posiadamy obiektów sanatoryjnych to 
mówimy o statusie ochrony uzdrowiskowej.  Do chwili  obecnej zostały wydzielone 
trzy strefy A, B i C, które będą uaktualniane do momentu złożenia całego raportu do 
Ministerstwa Zdrowia.  W dniu 16 listopada gościliśmy przedstawiciela Ministerstwa 
Zdrowia,  który  po  dokonaniu  oględzin  poszczególnych  stref  ocenił  teren  bardzo 
pozytywnie. Podczas wizyty udało się przekonać Naczelnika, aby włączyć do strefy 
uzdrowiskowej  sołectwo  Wajków.  Jądro  sanatoryjne  zlokalizowane  będzie  na 
obszarze  Zespołu  Przyrodniczo-Krajobrazowego  „Głogi”,  w  okolicach  domków 
kempingowych  na  powierzchni  5,24  ha.  Wydzielenie  takiej  powierzchni  było 
niezbędne do tego aby złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w ramach RPO 
działanie 1.2 Region atrakcyjny inwestycjom, 1.2.1 Tereny inwestycyjne. Kolejnym 
krokiem  było  opracowanie  projektu  robót  geologicznych  na  wykonanie  otworu 
wiertniczego.  Dokumentacja  ta  została  złożona  w  Urzędzie  Marszałkowskim i  na 
chwilę obecną wiadomo jest, że zostanie ona pozytywnie zatwierdzona. Byliśmy także 
w  Instytucie  Geografii  i  Zagospodarowania  Przestrzennego  PAN,  gdzie  zostało 
zlecone opracowanie w zakresie  właściwości leczniczych klimatu,  odbyliśmy także 
spotkanie z architektem, który będzie opracowywał koncepcję zagospodarowania dla 
wydzielonego obszaru o pow. 5,24ha. Prowadzone są także działania mające na celu 
uzbrojenie  niniejszego  terenu,  a  najważniejszym  zadaniem  na  chwilę  obecną  jest 
przede wszystkim uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej. 

19. Prowadziliśmy  rozmowy  z  Dyrektorem  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  dwóch 
kwestiach, a mianowicie kwestii naprawy drogi Adamowo do granic oraz w kwestii 
umieszczenia  kanału  sanitarnego  w  pasie  drogowym  w  Moszczonie  Królewskiej. 
Prowadzone rozmowy zakończyły się wynikiem pozytywnym.

Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana Wójta, aby poinformował Radę na jakim jesteśmy 
etapie i jakie działania należy jeszcze podjąć aby zrealizować naszą priorytetową inwestycję, 
tj. budowę kanalizacji sanitarnej. 

Pan Wójt Gminy  poinformował  o złożeniu wniosku w Urzędzie Marszałkowskim.  Jeżeli 
wniosek  ten  uzyska  pozytywną  opinię  to  otrzymamy  około  10  mln  zł,  jeżeli  natomiast 
zostanie  negatywnie zaopiniowany,  to będziemy składać kolejny wniosek do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. W przypadku akceptacji wniosku na 
kanalizację  Mielnika  przez  Urząd  Marszałkowski  i  otrzymaniu  dotacji  na  ten  cel,  do 
NFOŚiGW zostanie  automatycznie  złożony  wniosek  na  realizację  kanalizacji  Moszczony 
Królewskiej i Osłowa. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy w okresie 
między sesjami.
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(po przerwie)

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 43/12 Pana Witolda Terebuna 
Na XII  sesji  Rady Gminy w Mielniku w dniu 28.12.2012 zgłosiłem 4 interpelacje,  które 
dotyczyły:

1. Wykonania  odpływu wody do studzienki  melioracyjnej  na początku wsi od strony 
Adamowa.

2. Wykonanie nawierzchni bitumicznej przez wieś Wilanowo.
3. Wykonanie  studzienki  zbiorczej  u  Pani  Zofii  Kasjaniuk  oraz  wykonanie  odpływu 

wody z miejsc zalewowych wiosennymi roztopami.
4. Ochotniczej  Straży Pożarnej w Wilanowie oraz wykaz wyjazdów OSP pozostałych 

jednostek z gminy a także na jakich zasadach zatrudniony zostanie kierowca w OSP 
Pawłowicze.

W odpowiedzi na powyższe interpelacje Wójt odpowiedział jednym zdaniem pismem nr akt 
sprawy  nie  czytelny  z  dnia  5.01.2012.  Cieszę  się,  że  Wójt  uznaje  za  słuszne  potrzeby 
zgłoszone  w  interpelacjach.  Prosiłem  o  odpowiedź  na  pismie  na  każdą  interpelację,  a 
otrzymałem  jedną  wymijająca  odpowiedź,  że  realizacja  zgłoszonych  potrzeb  zostanie 
uwzględniona w miarę możliwości budżetu Gminy Mielnik w latach 2012.
Panie Wójcie zgłoszone potrzeby to nie jest mój wymysł, tylko mieszkańców wsi Wilanowo, 
których  reprezentuję.  Odpowiedź  jednozdaniowa  na  trzy  pilne  potrzeby  mieszkańców 
Wilanowa to kpina z mieszkańców i arogancja względem ich.
W związku  z  tym proszę  o  odpowiedź  na  pismie,  podając  szczegółowo kiedy zgłoszone 
potrzeby będą realizowane.
Nie otrzymałem odpowiedzi na czwartą interpelację dotyczącą Ochotniczej Straży Pożarnej, 
dlatego też proszę o odpowiedź i dołączenie żądanego wykazu.
W załączeniu interpelacja z 28.12.2011r.

(w zał. na str. ……..prot.)

Interpelacja Nr 44/12 Pana Zbigniewa Jonio
1. Wykonanie placu zabaw na Przedmieściu.
2. Wykonanie parkingu przy cmentarzu katolickim i prawosławnym.
3. Przyłączenie do oświetlenia ulicznego kościoła prawosławnego i katolickiego. 
4. Zadbanie o czystość i koszenie traw, chwastów przy Górze Zamkowej.
5. Podjąć działania do wykonania plaży nad rzeką 

(w zał. na str.........prot.)

Interpelacja Nr 45/12 Pana Antoniego Soszko
1. Powołanie komisji spisowe (kasacyjnej) w celu ustalenia stanu posiadania w szkole w 

Tokarach (ustalenie co figuruje na stanie a co należy skasować)
2. Podłączenie Kościoła parafialnego w Tokarach do oświetlenia ulicznego.

(w zał. na str........prot.)

Interpelacja Nr 46/12 Pana Sławomira Leoniuka
Uzupełnić oświetlenie uliczne we wsi Mętna.

(w zał. na str........prot.)
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Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Czy termin  wykonania  określony  w umowie  w  sprawie  opracowania  zmiany  w studium 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Mielnik  oraz  opracowanie  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego Gminy Mielnik  jest  realny.  Natomiast  drugie  zapytanie 
odnosi się do realizacji profilaktycznych programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy 
Mielnik, chodzi o szczepienia ochronne przeciw pneumokokom dla dzieci do 2 lat. 

Zapytane Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Czy doszło do rozstrzygnięcia konkursu o dofinansowanie wniosku pod nazwą „Kurs 

prawo jazdy szansa na lepszą pracę” i z jakim skutkiem.
2. Czy będzie istniała możliwość uczestnictwa mieszkańców Gminy Mielnik w projekcie 

dotyczącym aktywizacji zawodowej pod nazwą „Zielone horyzonty”? 
3. Dlaczego na Podlaskiej Trasie Dziedzictwa Kulturowego nie ma naszej gminy?

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Co z termomodernizacją świetlicy wiejskiej w Wilanowie? Podczas uchwalania budżetu na 
2012r. zostały na to zadanie zabezpieczone środki, teraz Pan Wójt mówi że trzeba będzie z 
tym  poczekać  bo  będziemy  składać  wniosek  do  Funduszu  Norweskiego  aby  uzyskać 
pieniądze na ten cel.

Zapytanie Pana Sławomira Pytla
1. Jak  jest  przygotowana  OSP  w  zakresie  reagowania  na  wystąpienie  ewentualnych 

podtopień  lub  zalań  budynków  mieszkalnych,  gospodarczych  i  gdzie  osoby 
pokrzywdzone mogą zgłaszać fakt wystąpienia takich sytuacji oraz czy nie będą one 
odsyłane od jednostek OSP do jednostki ratowniczo- gaśniczej w Siemiatyczach.

2. Na jakim etapie jest realizacja zagadnienia przydomowych oczyszczalni ścieków we 
wsiach Kudelicze, Olchowicze?

Zapytanie Pana Antoniego Soszko
Czy są jakieś informacje dotyczące zestawów solarnych?

Do punktu 6.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował  o  fakcie  szczegółowego  omówienia  niniejszej 
uchwały  podczas  prac  Komisji  Rady  oraz  zapytał  Pana  Wójta  i  Panią  Skarbnik  czy 
zechcieliby  coś  dodać  w  tej  kwestii.  Wskutek  braku  uwag  ze  strony  radnych  i  władz 
samorządowych przystąpiono do głosowania.

Rada Gminy 12 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr 
XIII/74/12 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 7.

Pan Wójt Gminy poinformował,  że zmiana w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy 
Mielnik na lata 2012-2020 polega jedynie na zmniejszeniu zadłużenia Gminy Mielnik o 600 
tyś. zł.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/75/12 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 8.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż członkowie komisji wyrazili pozytywną opinię 
co do tego projektu uchwały głosując jednogłośne za opinią pozytywną.

Pan Sławomir Pytel zabierając głos zwrócił uwagę czy nie należałoby przedstawić projektów 
poszczególnych uchwał dla obecnych na sesji sołtysów i zaproszonych gości, w taki sposób 
aby choć ramowo wiedzieli o co w nich chodzi i wiedzieli nad czym radni głosują.

Pan Przewodniczący Rady w swojej wypowiedzi poparł głos Pana Pytla, zwracając uwagę 
na fakt, iż ponowne czytanie niniejszych projektów wraz z załącznikami zajmie bardzo dużo 
czasu.

Pan  Lucjan  Kożuchowski zaproponował  aby  dokładnie  omówić  zasady  wydatkowania 
środków z funduszu sołeckiego.

Pan Władysław Stankiewicz przedstawił odmienne stanowisko w stosunku do Pana Pytla, 
argumentując  to  faktem,  iż  projekty  uchwał  które  są  poddawane  pod głosowanie  w dniu 
dzisiejszym były szczegółowo omawiane podczas obrad komisji i wszyscy z radnych wyrazili 
swoją opinie co do ich treści, a ich treść jest ogólnie dostępna. 

Pan Jan Zduniewicz  zapytał czy istnieje potrzeba powrotu i wyjaśnienia treści przyjętych 
uchwał.

Pan Kazimierz Tobota  stwierdził, że powinno się najważniejsze uchwały omawiać w taki 
sposób aby zaproszeni goście wiedzieli nad czym się głosuje.

Pani Maria Boguszewska poprała wypowiedź poprzednika.

Pani  Skarbnik  przedstawiła  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/76/12 
w sprawie  wyrażenia  zgody na  wyodrębnienie  w budżecie  gminy  środków stanowiących 
fundusz sołecki.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 9.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie  stanowiących  jej  własności. 
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Poinformował,  że kwoty dotacji przyznane dla poszczególnych parafii  zostały ustalone po 
rozmowach z poszczególnymi proboszczami.

Pan Stefan Troc zapytał jakie były kryteria przyznawania dotacji dla poszczególnych parafii.

Pan Wójt Gminy w odpowiedzi na pytanie radnego poinformował, że żadna z parafii nie 
otrzymała 100% dotacji, na poparcie tych słów przedstawił zestawienie wnioskowanych kwot 
z  poszczególnych  parafii.  Podczas  przyznawania  poszczególnych  dotacji  opierano  się  na 
zapisach uchwały Rady Gminy z 2006r., która określa zasady przyznawania takich dotacji.

Rada  Gminy  14  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się  podjęła  uchwałę 
Nr XIII/77/12 w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

(w zał. na str........prot.)
 

Do punktu 10.

Pan  Wójt  Gminy poinformował  o  dwóch  jednocześnie  odbywających  się  działaniach,  a 
mianowicie  Skuteczne  NGO,  które  będzie  realizowane  w  konsultacji  z  przedstawicielami 
stowarzyszeń  oraz  uchwalenie  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

Pani Maria Boguszewska  zapytała czy społeczność gminna może uczestniczyć w pracach 
związanych z realizacją programu Skuteczne NGO?

Pani Katarzyna Turosieńska- Durlik w odpowiedzi  na postawione pytanie  Pani  Radnej 
poinformowała, iż program został skonstruowany w taki sposób, aby nie tylko członkowie 
sformalizowanych  grup  mogli  uczestniczyć  w  spotkaniach,  ale  również  inne  grupy 
inicjatywne  jak  np.  koło  gospodyń  wiejskich,  czy  grupy  niesformalizowane,  które  chcą 
działać a nie są jeszcze nigdzie zarejestrowane, ale tylko z terenu Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/78/12 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 11.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
zniesienie  form  ochrony  przyrody  w  Zespole  Przyrodniczo-  Krajobrazowym  „Głogi”  w 
związku z realizacją inwestycji celu publicznego dotyczy obszaru o powierzchni 5,24 ha.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/79/12 
w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie form ochrony przyrody w Zespole Przyrodniczo- 
Krajobrazowym „Głogi” w związku z realizacją inwestycji celu publicznego.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 12.

Pan Przewodniczący  Rady poinformował,  że  temat  ten  przedstawiany był  na komisjach 
Rady i został pozytywnie zaopiniowany. Program ten jest istotny i nakłada na gminę wiele 
dodatkowych zadań.

Pan Wójt Gminy dookreślił, że na dzień dzisiejszy przyjęcie takiego programu nie skutkuje 
nam żadnymi zwiększeniami środków czy etatów, ale na podstawie ustawy od 2015r. gmina 
będzie musiała zatrudnić asystenta pomocy rodziny.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/80/12 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2012-2014.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 13.

Pan Wójt Gminy poinformował, że jeżeli pozostaniemy obojętni na to co dzieje się złego w 
naszym  otoczeniu  to  przyjmowane  przez  Radę  programy  takie  jak  Gminny  Program 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie pozostanie 
tylko papierem. Oczywiście programy te są potrzebne bo wyznaczają ramy formalne działań, 
ale należy cały czas pamiętać o wsparciu ze strony społeczności sąsiedzkiej.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/81/12 
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 14.

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  zmiany,  które  zostały  wprowadzone  po sugestiach  ze 
strony radnych i innych zainteresowanych osób do niniejszego projektu uchwały. 

Pan  Stefan  Troc podjął  problem  braku  lekarza  weterynarii  na  terenie  gminy.  Należy 
zastanowić się co z tym problemem zrobić ponieważ, kiedy występuje sytuacja w której jest 
potrzebna  pomoc  ze  strony  weterynarza  przy  zwierzętach  gospodarskich  nie  ma  kto  jej 
udzielić. W związku z tym trzeba zastanowić się także nad tym problemem, a nie tylko nad 
uchwalaniem programów dotyczących bezdomności kotów i psów.

Pani  Maria  Boguszewska zaproponowała,  aby  w  programie  dopisać  punkt  dotyczący 
budowy schroniska dla zwierząt.
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Pan Przewodniczący Rady zaproponował, aby Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
przedłożył  Radzie,  łącznie  z  wyliczeniami  ekonomicznymi,  swoją  propozycję  odnośnie 
budowy  schroniska  dla  zwierząt  w  Mielniku.  Natomiast  w  związku  z  propozycją  Pani 
Boguszewskiej  stwierdził,  że  należy  się  wstrzymać  ponieważ  przed  wpisaniem  takiego 
zadania do programu trzeba mieć zabezpieczone środki na ten cel.

Pan  Wójt  Gminy  w  odpowiedzi  na  zgłoszone  propozycje  odnośnie  budowy  schroniska 
stwierdził,  iż  niniejszy program uchwalany jest  na okres jednego roku i  fizycznie nie  ma 
takiej  możliwości  aby  takie  schronisko  powstało.  Można  natomiast  zastanowić  się  nad 
zasadnością  proponowanej  inwestycji  i  przygotować  dokumentację  budowy schroniska,  a 
dopiero w przyszłym roku zabezpieczyć niezbędne środki na ten cel. 

Pani Irena Marks poruszyła problem sterylizacji kotów i psów oraz braku zainteresowania 
tym problemem ze strony władz. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, iż podjęcie niniejszego programu da początek dobrej 
współpracy w tym zakresie na linii gmina - opiekuni społeczni oraz stanie się podstawą do 
udoskonalania tego tematu przy podejmowaniu programów na następne lata. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/82/12 
w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str........prot.)
Do punktu 15.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przyjęcia profilaktycznych programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy Mielnik na lata 
2000-2014.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr XIII/83/12 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia profilaktycznych programów zdrowotnych 
dla mieszkańców Gminy Mielnik na lata 2000-2014.

(w zał. na str........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 16.

Pan  Przewodniczący  Rady przedstawił  radnymi  i  zebranym  gościom  główne  założenia 
zawierające się w stanowisku w sprawie poparcia obywatelskiego projektu ustawy o zmianie 
ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego złożonego do Sejmu RP. Chodzi 
głównie o to żeby pieniądze z tzw. „janosikowego” były przekazywane na konkretne cele 
inwestycyjne do poszczególnych gmin.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
stanowisko  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  poparcia  obywatelskiego  projektu  ustawy  o 
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zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego złożonego do Sejmu RP w 
dniach 9 i 10 sierpnia 2011r.

(w zał. na str. …….prot.)

Do punktu 17.

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że informację taką przedstawiła na piśmie Pani 
Kierownik  GOPS.  Po  dyskusji  na  ten  temat,  komisje  pozytywnie  ustosunkowały  się  do 
niniejszego sprawozdania. W związku z brakiem głosów w tym temacie, stwierdził, że Rada 
przyjęła tę informację.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 18.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił informacje z realizacji programu „Pomoc państwa w 
zakresie dożywiania za 2011r.” 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych pozytywnie przyjęła informację 
z realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania za 2011r.”

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 19.

Pani Maria Boguszewska  -  Przewodnicząca Komisji  ds. Organizacyjnych,  Społecznych i 
Obywatelskich przedstawiła informację z działalności Komisji za 2011r.

(w zał. na str........prot.)

Pan  Antoni  Soszko  -  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  przedstawił 
informację z działalności Komisji za 2011r.

(w zał. na str........prot.)

Pan Stefan Troc - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił informację 
z działalności Komisji za 2011r.

Pan Lucjan Kożuchowski  - Przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił 
informację z działalności Komisji za 2011r.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  działalności  poszczególnych 
Komisji za 2011r. 

Do punktu 20.

Odpowiedź na interpelację Nr 43 Pana Witolda Terebuna
Pan Wójt poinformował, że budżet 2012r. nie daje możliwości realizacji interpelacji w takim 
zakresie  w  jakim  zostały  one  zgłoszone.  Jeśli  chodzi  o  wykonanie  odpływu  wody  do 
studzienki  melioracyjnej  w  tej  sprawie  rozmowy  zostały  podjęte  i  ten  problem  zostanie 
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wykonany w tym roku. W przypadku drugiego punktu niniejszej interpelacji, tzn. wykonanie 
nawierzchni bitumicznej nie zostanie to wykonane dopóki nie zostanie poprowadzony kanał 
sanitarny przez wieś. Co do wykonania studzienki zbiorczej u Pani Zofii Kasjaniuk i odpływu 
wód z miejsc zalewowych wiosennymi roztopami nie może zostać zrealizowane z powodu 
biegnącego tam wodociągu i  braku akceptacji  ze strony Zarządu Dróg Powiatowych.  Pan 
Wójt  zaproponował,  aby Pani  Kasjaniuk wspólnie  z  okolicznymi  mieszkańcami  którzy są 
narażeni  na  tego  typu  podtopienia  wspólnie  wykonali  coś  w  rodzaju  zbiornika 
przeciwpożarowego  z  którego  łatwiej  byłoby  odpompować  nagromadzoną  wodę. 
Poinformował,  iż  na  chwile  obecną  w  OSP w Pawłowiczach  nie  doszło  do  zatrudnienia 
kierowcy, ale wkrótce to nastąpi. 

Odpowiedź na interpelację Nr 44 Pana Zbigniewa Jonio
Pan Wójt na wstępie poprosił, aby w przyszłości radni którzy będą składać interpelację, na ich 
wstępie przedstawiali faktyczną sytuację i powód dlaczego jest ona składana.

1. Sprawa placu zabaw - jest to sprawa do zastanowienia się w kwestii umiejscowienia 
takiego placu zabaw

2. Wykonanie  parkingów przy cmentarzach  -  na dzień  dzisiejszy nie  ma  możliwości 
wykonania parkingu przy cmentarzu prawosławnym ponieważ plac ten nie należy do 
gminy. Co do parkingu przy cmentarzu katolickim to ma być on wykonany w tym 
roku. Na ten cel w budżecie zostało zabezpieczone 100 tyś. zł, a kolejne 100 tyś. zł ma 
być dofinansowane przez Starostwo. 

3. Co do oświetlenia świątyń - w przyszłym roku zmniejszymy koszt dofinansowania do 
prac konserwatorskich i tą różnicę przeznaczymy na wykonanie oświetlenia świątyń.

4. Zadbać  o czystość  Góry Zamkowej  -  podejmiemy rozmowy w tej  kwestii  i  jakieś 
sezonowe koszenie w okresie nasilonego ruchu turystycznego będzie podejmowane.

5. Wykonanie plaży - jeżeli tylko będzie to możliwe to na pewno wykonamy taką plaże, 
bo nie jest to duży koszt.

Odpowiedź na interpelacje Nr 46 Pana Antoniego Soszko
Komisja  kasacyjna  będzie  powołana,  ponieważ  rzeczywiście  są  na  stanie  przedmioty 
zniszczone i bezużyteczne, które cały czas figurują w spisach gminnych.

Odpowiedź na interpelację Nr 45 Pana Sławomira Leoniuka
Problem  ten  będziemy  sprawdzać  ponieważ  mamy  podpisaną  umowę  z  Zakładem 
Energetycznym na utrzymanie i naprawy bieżące oświetlenia ulicznego i w związku z tym 
muszą się z niej wywiązywać.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Na  dzień  dzisiejszy  nie  mamy  żadnych  informacji  od  projektantów  co  do  opóźnienia 
przygotowania planu zagospodarowana. Jednak naszym zdaniem opóźnienie takie wystąpi, 
ale  tylko  dlatego,  że  będą  potrzebne  konsultacje  społeczne  w  tym  temacie.  Sprawa  ta 
przeciągnęła  się,  ponieważ Starostwo Powiatowe w Siemiatyczach  nie  chciało  udostępnić 
bezpłatnie  map  niezbędnych  projektantom.  Na  dzień  dzisiejszy  otrzymaliśmy  decyzję 
Wojewody nakazującą  wydanie  bezpłatnie  tych  map,  jednak istnieje  cały czas  możliwość 
odwołania się od tej decyzji Starostwa do sądu. 
Jeśli  chodzi  o  kwestię  pneumokoków dla  dzieci  Pan Sekretarz  poinformował,  iż  w kraju 
istnieją  dwa  rodzaje  szczepionek  dwóch  firm.  Ja  nawiązałem  kontakt  z  przedstawicielką 
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jednej z firm więc prawdopodobnie podczas rozmowy na temat szczepionki będzie polecana 
ta której jest ona przedstawicielką. Natomiast trzeba zastanowić się nad zapotrzebowaniem ze 
strony społeczeństwa na tego typu szczepionkę. 

Odpowiedź na zapytanie Pani Aliny Hackiewicz- Stępień
Co do sfinansowania kursu prawo jazdy, niestety wniosek ten nie został przyjęty do realizacji. 
Pani  Zastępca  Wójta  poinformowała,  że  Podlaski  Szlak  Dziedzictwa  Kulturowego  był 
realizowany jako projekt pilotażowy razem z projektem Otwarte Okiennice przez Bractwo 
Młodzieży Prawosławnej. Z naszej gminy nikt w tym nie uczestniczył dlatego nie należymy 
do tego.  Poza tym należy podkreślić,  że  obecnie  dołączyliśmy do Podlaskiej  Regionalnej 
Organizacji  Turystycznej,  jako  jedyna  gmina  w  powiecie  siemiatyckim  i  dzięki  temu 
będziemy mieli znaczące profity.  

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Jeżeli istnieje możliwość pozyskania pieniędzy z zewnątrz na ocieplenie świetlicy wiejskiej w 
Wilanowie to najpierw będziemy składać taki wniosek, a dopiero w przypadku nie otrzymania 
takiego dofinansowania będziemy realizować inwestycję ze środków własnych. W WDKSiR 
na  pewno  będziemy  instalować  centralne  ogrzewanie,  a  jak  otrzymamy  środki  to  wtedy 
docieplimy budynek.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Pytla
Co  do  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  na  obszarze  wsi  Kudelicze,  Olchowicze, 
Oksiutycze,  Pawłowicze,  Homoty to  jest  tam tak ukształtowany teren,  że daje możliwość 
poprowadzenia tam kanału sanitarnego i podłączenia do oczyszczalni ścieków. W związku z 
tym nie przewiduję się tam dofinansowania do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
W  przypadku  wystąpienia  lokalnych  podtopień  należy  zgłaszać  się  do  poszczególnych 
jednostek OSP i będą podejmowane działanie w kierunku usunięcia zagrożenia.  

Odpowiedź na zapytanie Pana Antoniego Soszko
Wniosek na instalacje solarne został złożony na pierwsze 50 osób i ma być rozpatrzony do 
końca kwietnia. W przypadku nie przejścia tego wniosku mamy przygotowane rozwiązanie 
zastępcze.

Pan Wójt Gminy poinformował zebranych o przygotowaniu jednolitych graficznie szyldów 
do świetlic wiejskich.

Do punktu 21.

Pani Alina Hackiewicz- Stępień złożyła sprawozdanie z pracy Społecznej Rady SP ZOZ. 
Pani  radna poinformowała,  że w ubiegłym roku Rada spotkała  się 4  razy i  podczas  tych 
posiedzeń  podjęto  min.  uchwały  na  temat  planów  finansowych  na  rok  2011,  przyjęcia 
darowizny Fundacji  TVN „Nie  jesteś  sam” w postaci  specjalistycznej  karetki  pogotowia, 
wydania  opinii  w  zakresie  zaciągnięcia  kredytu,  a  także  zakupu  sprzętu  medycznego  i 
zwiększenia liczby łóżek w Zakładzie Pielęgnacyjno- Opiekuńczym. 

Pan Witold Terebun zapytał czy w tym roku nastąpi wyrównane drogi Wilanowo- Koterka 
oraz  drogi  przy  wysypisku  śmieci,  a  także  kiedy  jest  przewidywana  budowa ogrodzenia 
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basenu przeciwpożarowego i czy są plany utwardzenia podłoża w miejscu ustawienia koszy 
do selektywnej zbiórki odpadów. 

Pan Wójt Gminy w odpowiedzi  na pytania radnego Terebuna obiecał, że będzie równiarka 
ale na tych drogach na których będzie to zasadne. Do końca pierwszego półrocza zostanie 
basen ogrodzony, natomiast jeśli chodzi o utwardzenie pod pojemniki to nie wiadomo czy 
będzie to zasadne z tego względu, że do końca pierwszego półrocza trzeba będzie podjąć 
uchwałę dotyczącą sposobu opłat za śmieci, a to będzie związane z segregacją śmieci przez 
mieszkańców i likwidacją kontenerów na selektywną zbiórkę. 

Pani  Marta  Ławińska  przedstawiła  swoje  stanowisko w kwestii  współpracy jej  osoby z 
Gminą  Mielnik.  Stwierdziła,  że  starania  z  jej  strony w zakresie  współpracy nie  znalazły 
zainteresowania ze strony Dyrektora GOKSiR, nie otrzymała żadnej informacji czy projekt 
złożony  przez  nią  został  zaakceptowany  czy  też  nie.  Powiedziała,  że  jest  otwarta  na 
podejmowanie działań kulturalnych ale ze strony władzy nie widzi takiego zainteresowania. 
Zaproponowała,  aby  powołać  komisarza  ds.  świetlic,  taką  osobę  która  koordynowałaby 
działania kulturalno- artystyczno- oświatową. Kolejnym wnioskiem zgłoszonym przez Panią 
Ławińską było podjęcie działań, które miałyby na celu podjęcie współpracy z okolicznymi 
artystami działającymi na terenie gminy. Poprosiła również Panią radną Marię Boguszewską, 
aby odpowiedziała dlaczego jej komisja nie podjęła żadnych działań w kierunku odpowiedzi 
na złożony przez nią wniosek. 

Pani Maria Boguszewska  odpowiedziała, że Komisja ds. Organizacyjnych, Społecznych i 
Obywatelskich pracowała na złożoną przez Panią Martą Ławińską ofertą współpracy, jednak 
rzeczywiście nie doszło do przekazania na piśmie odpowiedzi w kwestii decyzji  co do tej 
współpracy, za co należą się przeprosiny.

Pan Wójt Gminy dodał, że taki stan rzeczy czyli brak współpracy wynika z faktu nie dojścia 
do porozumienia w kwestiach finansowych. 

Pan  Jerzy  Weremijewicz  poprosił  aby  po  ustąpieniu  śniegów  przystąpić  do 
zagospodarowania terenu wokół świetlicy w Osłowie.

Pan Kazimierz Zalewski zaproponował, aby podczas uzupełniania ubytków w oświetleniu 
Zakład Energetyczny zgłaszał się do sołtysów, ponieważ są takie lampy które po włączeniu 
normalnie działają, ale po ich nagrzaniu się zaczynają „mrugać”, a sołtysi wiedzą które to są i 
są wstanie je wskazać. 

Pani Alina Hackiewicz- Stępień złożyła podziękowania w imieniu rodziny poszkodowanej 
w wyniku pożaru dla Wójta, opieki społecznej i Pana Dyrektora ZGK za szybką i obszerną 
pomoc w trudnej sytuacji w jakiej się znaleźli. 

Pan  Przewodniczący  Rady złożył  podziękowania  za  sukces  medialny  jaki  już  odniósł 
pomysł sprowadzenia strojów z Trylogii Sienkiewicza. 

Pan  Stefan  Troc  zgłosił  fakt  zaniedbania  ze  strony  Dyrekcji  Zespołu  Szkół  w  kwestii 
dowozu dzieci do szkół podczas zimy. Chodziło o to, że osoba która została poinformowana o 
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tym  fakcie  nie  przekazała  tej  informacji  dzieciom,  które  czekały  na  autobus  który  nie 
przyjechał. 

Do punktu 22.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XIII  sesji  Rady  Gminy  Przewodniczący  Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Marta Patrycja Koroluk

       Przewodniczący Rady

          Jan Zduniewicz


